
Grundejerforeningen Hasselhøj 
2990 Nivå 

Referat fra ordinær generalforsamling i GF Hasselhøj 
Onsdag 17.06.2020 kl. 19.00 

Følgende medlemmer deltog på generalforsamling: 

107, I I0,112,205,207,209,210,212,215,216,304,314,401 i alt 13 medlemmer 

I. Valg af dirigent. 
Vivi 205 blev valgt 
Dirigenten fastslog, at indkaldelse til generalforsamlingen var sket i overensstemmelse med 

foreningens vedtægter 

2. Valg af referent. 
Michael 207 blev valgt 

Bemærkninger til seneste generalforsamling (ekstraordinær) 

I . august 2020 

Henning 107, spurgte ind til hvorfor Dorthe 216 ikke har været aktiv som kasserer, samt da Dorthe ikke har 

været aktiv som kasserer, hvorfor at I. suppleanten ikke var indtrådt som kasserer jf. foreningens vedtægter. 

Hertil bemærkede bestyrelsen at, da der ikke var nogen til at stille op som kasserer på generalforsamlingen i 

2019, valgte generalforsamlingen selv Dorthe 216, som kasserer af navn, men ikke af gavn. 

Derudover står der i foreningens vedtægter § 17, stk. 5 " Får kassereren forfald, udpeges en midlertidig kasserer 

af bestyrelsen". Da det ikke har været muligt for bestyrelsen at finde en kasserer, har bestyrelsen valgt, 

for at f1 tingene til at glide så nemt som muligt, at dele kassereropgaverne imellem sig. 
Denne beslutning synes bestyrelsen selv, dog heller ikke er hensigtsmæssig. 

Henning bebrejdede fonnanden at han ikke som lovet havde lagt en skabelon ud på hjemmesiden, som kunne 

bruges af enkeltpersoner eller grupper til indsigelser mod lokalplanen, Fonnanden afviste. 

3. Fonnandens beretning. 
Fonnanden fremlagde sin beretning. Herudover nævnte fonnanden det omdelte brev omkring den kommende 

affaldsordning. På baggrund af skriv om affaldsordningen var der en generel diskussion om dette. Men nu hvor 

regeringen er kommet med retningslinjer vedr. ordningen vides det ikke hvordan affaldsordningen ender. 

Beretning blev godkendt af de fremmødte. 

4. Fremlæggelse afregnskab for 2019 
Ingen bemærkninger, regnskab for 2019 blev godkendt af de fremmødte 

5. Fremlæggelse af budget 2020 
Bestyrelsen foreslog kontingentstigning på kr. 200 til kr. 2550. 
12 stemte for, I blank stemme. 
Forhøjelsen af kontingent, samt budget 2020 godkendt. Hvilket betyder at der vil komme en 

ekstra opkrævning på 200 kr. til efteråret. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Der var ingen som ønskede at være fonnand. 

Som konsekvens af, at der ikke kunne vælges en fonnand, blev mødet afbrudt og der indkaldes til 
ekstraordinær generalforsamling. 

findes der ikke en fonnand, er vi nød til at Il en boligadministrator til at varetage 

Grundejerforeningens opgaver, med dertil væsentlig øget kontingent for det enkelte medlem. 

Bestyrelsen tager kontakt til forskellige boligadministratorer, for at f1 udarbejdet tilbud på dette arbejde. 

Herefter blev punkterne 6-8 udsat til den ekstraordinære generalforsamling. 

Mødet var herefter slut og dirigenten takkede for god ro og orden. 

Vivi Andersen, 205 
Næstfonnand 

Birte Eriksen, 209 
Suppleant 
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